

New arrivals
新品上市
04.10.2021

Hong Kong
香港

NEFFUL Knitted Beanie NEFFUL針織帽

AS036

Chic and trendy knitted beanie weaved in color gradients and 'NEFFUL' imprint; gives a full warmth coverage and protection to the head and ears.

休閒百搭NEFFUL字母漸層編織帽，新穎設計、質感細緻，溫暖包覆頭頸部，舒適防風、展現自信。

Size 尺寸

Unit Price 售價

Sales Volume 業績

Free Size

HK\$630

700



Pink / 粉色



Dark Gray / 深灰

Material 材質

Outer Material : Acrylic 40%, Cotton 30%, Polyester 30%

Inner Material : Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 100%

表層：聚丙烯腈40%、棉30%、聚酯纖維30%

裏層：聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 100%



AS036

- It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.
- All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.

- 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。
- 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。

NEFFUL
INTERNATIONAL